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Na Vysoké škole polytechnické v Jihlavě složilo slib 90 absolventů. 
Stali se z nich bakaláři. 
 
Aulu Vysoké školy polytechnické v Jihlavě ve středu zaplavili absolventi školy, jejich rodiče 
a přátelé. Slavnostně tu promovalo devadesát dívek a chlapců, kteří po úspěšném studiu 
získali titul bakalář. 
Absolventi celkem čtyř oborů – cestovního ruchu, počítačových systémů, financí a řízení a 
aplikované informatiky vzhledem ke kapacitě auly promovali postupně ve čtyřech termínech 
od 9.30 až do odpoledních hodin. 
Novopečení bakaláři nepocházejí jen z Vysočiny, na polytechniku se hlásí i studenti z jiných 
krajů. „Obor cestovní ruch, který jsem chtěla studovat, nebyl v Brně v tom roce otevřený, 
proto jsem se přihlásila do Jihlavy,“ řekla nám po složení slibu Simona Lipovská z Brna. S 
úrovní školy byla spokojena, následný dotaz na další studium ji rozesměje: „Bude mi 
šestadvacet, a tak mi končí studentská léta.“ 
Tereza Švihálková z Velkého Meziříčí bude ráda vzpomínat „na úžasné profesory z 
cestovního ruchu“ a kdyby bylo magisterské studium cestovního ruchu, přihlásila by se. Takto 
brzy odjede do Řecka, kde pracuje jako delegátka. 
Mezi novými bakaláři bylo slyšet hlasy, že by ve výuce mohlo být více hodin jazykové 
přípravy. Naproti tomu se další absolventka, Tereza Zahrádková z Třebíče, domnívá, že 
úroveň jazyků byla dobrá a hodin bylo dostatečně. „Měli jsme možnost vycestovat a zkusit si 
praxi, což bylo výborné,“ hodnotí celé studium. Pokud bude dál studovat, tak již dálkově a 
obor zaměřený více na ekonomiku a management. 

 


